
GMR Jaarverslag 2021
Het vorige jaarverslag sloot ik af met de woorden, dat ‘vertrouwen de basis blijft van ABSA
Scholengroep’. ‘Wat er ook gebeurt.’ In 2021 hebben we ervaren, dat er heel wat kan
gebeuren en dat vertrouwen houden in roerige tijden niet alleen een kwestie is van hebben,
maar ook een doelstelling, waar alle betrokkenen zo nu en dan hard voor moeten werken.
Ik wil daarom in plaats van ermee te eindigen, dit jaarverslag beginnen met een dankwoord
aan het bestuur, de directies én de leden van de GMR, dat het is gelukt om dit vertrouwen
als basis van de samenwerking binnen ABSA Scholengroep overeind te houden.

Trix Derriks
Een extra dankjewel voor interim directeur-bestuurder Trix Derriks mag daarbij niet
ontbreken en dan met name voor haar transparante communicatie; niet alleen tijdens de
bijeenkomsten van de GMR, maar zeker ook door ‘De Verbinding’ als communicatiemiddel
tussen de geledingen nieuw elan te geven. Ook haar besluit om de GMR officieel te
betrekken bij het proces van ‘Fase 2 - Op weg naar een professioneel, toekomstbestendige
ABSA’ o.l.v. Monika de Waal, dat in 2020 werd ingezet door het bestuur, heeft er sterk toe
bijgedragen, dat het vertrouwen van de GMR stand heeft gehouden.

Pride Valley
Misschien wel de belangrijkste reden, dat er in 2021 een aantal stevige gesprekken gevoerd
zijn met o.a. het bestuur, betrof de communicatieve ruis rond het project ‘Pride Valley’. In het
voorjaar van 2021 bleek de GMR grotendeels niet op de hoogte te zijn van de stappen en de
(financiële) verantwoordelijkheid, die ABSA in de voorgaande jaren op zich had genomen in
het plan om een nieuwe school te stichten voor leerlingen van 4 t/m 18 jaar. Het uiteindelijke
besluit van het bestuur om dit plan wegens veranderende omstandigheden en te grote
(financiële) risico’s voor de stichting af te blazen, kon dan ook rekenen op instemming van
de GMR. Overigens moest de GMR erkennen, dat ‘Pride Valley’ onderwijsinhoudelijk een
mooi en bijzonder project had kunnen zijn en deelt de GMR de mening van het bestuur, dat
dit initiatief van enthousiaste ouders beter had verdiend.

Financiën
Ook op het gebied van financiën heeft de GMR in 2021 voor de zomer een aantal keer zijn
zorg uitgesproken. Hoewel de financiën ook in 2022 een punt van aandacht is en blijft, werd
deze zorg in de laatste maanden van het jaar echter grotendeels weggenomen. De wijze,
waarop de GMR via haar financiële commissie werd betrokken bij het opstellen van de
begroting 2022 heeft daar zeker aan bijgedragen; er werd instemming verleend aan de
uitgangspunten voor de begroting(en), waarna de financiële commissie de GMR heeft
voorgesteld positief te adviseren met betrekking tot de begroting zelf. (De GMR heeft dit
voorstel inmiddels aangenomen.) Daarbij is wel afgesproken in 2022 nog een aantal punten
terug te laten komen op de agenda - waaronder de besteding van de NPO gelden - zodra de
nieuwe controller is ingewerkt en de nieuwe directeur bestuurder is aangetreden.

Dit onderwerp kan niet worden afgesloten zonder ouderlid Boes Boswijk van de Zuiderzee te
bedanken, die de afgelopen jaren met kennis van zaken de GMR begeleidde en
vertegenwoordigde bij het bestuur, waarmee hij de basis heeft gelegd voor de financiële
commissie. Hij sloot zijn periode als ouderlid dan ook op toepasselijke wijze af, door in
januari de GMR nog een laatste keer op zijn kenmerkende manier te helpen om tot een
(positief) advies te komen ten aanzien van de begroting 2021.



Bestuur
In dit verslag wil de GMR ook haar waardering uitspreken voor de stappen, die het bestuur
eind 2021 heeft gezet na de (wettelijke) zelfevaluatie en de afronding van het reeds eerder
genoemde proces ‘Fase 2’; de GMR heeft unaniem ingestemd met het bestuursbesluit om
van ‘one tier over te stappen na het ‘two tier’ bestuursmodel, waarmee de feitelijke modus
operandi van het toezichthoudend bestuur zal worden geformaliseerd door een Raad van
Toezicht te vormen. Ook de invoering van een aftreedrooster én de wijze waarop de
Benoemings Advies Commissie voor een nieuwe directeur-bestuurder werd georganiseerd
en samengesteld kon rekenen op volledige steun van de GMR. Voor wat betreft de overgang
naar het ‘two tier’ model, staat voor de GMR nu alleen nog de behandeling en instemming
van het aan te passen huishoudelijk reglement open, waarin onder meer de (formele)
communicatie tussen Raad van Toezicht, directeur-bestuurder en de GMR zal worden
geregeld en vastgelegd

‘Nieuwe bezems vegen schoon, maar oude kennen de hoekjes en gaten!’ Ook dit onderwerp
kan niet worden afgesloten zonder dankwoord. Ditmaal aan Piet Kranenburg, die vanaf 2009
als onbezoldigd uitvoerend bestuurder samen met Rob Geul en later met GeertJan Nelson
de GMR vergaderingen trouw bezocht. Met zijn eigenzinnige wijze van werken heeft hij met
een groot hart voor onderwijs de ABSA scholen tot op hoge leeftijd trouw gediend en de
GMR gesteund. Wij wensen hem nog mooie en gezonde jaren toe!

Overige zaken
In 2021 heeft de GMR kennis gemaakt met Chantal Aarden, die als kwaliteitsmedewerker
van ABSA is benoemd, gesproken met Janneke Meester over het personeelsbeleid en
kennisgemaakt met onze nieuwe bestuursondersteuner Asha Mahadew, die ook de GMR
helpt met het opstellen van de agenda en het schrijven van de notulen.

De komst van Asha betekent opnieuw een woord van dank :-) Een oprecht dankjewel aan
Francis Engels, die de taak van notulist voor de GMR in 2021 uiterst nauwgezet heeft
waargenomen.

Voor hetgeen verder is gedaan en besproken verwijs ik geïnteresseerden graag naar de
notulen op www.absascholengroep.nl

Tot besluit
Zelfs roerige tijden kennen een overtreffende trap. Op het moment van schrijven wordt het
nieuws beheerst door oorlogsgeweld in Oekraïne, waarbij de gevolgen van twee jaar corona
en het nijpende lerarentekort in het niet lijken te verdwijnen; de toekomst voor de kinderen
van nu dreigt aan glans te verliezen. Grote woorden? Ja, maar daarom nog niet minder
waar. Goed onderwijs aan kinderen is in die zin nu misschien nog wel meer dan anders van
levensbelang. Hoe bescheiden de rol van ABSA in het grote geheel ook mag zijn, het is
mooi dat ABSA in 2021 een lastige periode heeft kunnen afsluiten met het neerzetten van
een stevig kader, waarin we dat onderwijs vorm kunnen blijven geven op basis van
vertrouwen. Want zonder vertrouwen gaat het niet. Wat er ook gebeurt.
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